
BUURTVERENIGING
“DE HENNEKAMPEN”

Notulen jaarvergadering 2022 gehouden op 03-02-2023.

Locatie: Café ’t Zwaantje, Markt 4/5 in Beilen

Aanwezig: Piet en Jans Briggeman, Lisan Doorten, Arjan en Sandra Joldersma, Erik en
Jacqueline Dekker, Henk en Corleen Tulner, Patrick en Jolanda van Noort,
Astrid Gerdes, Trudie en Inus Kruise, Wilfred en Ankie Leunge, Sandra
Schuur, Erwin Griemink, Erna Dekker, Arjan Griemink, Albert en Betsie
Seubring, Niels Wagenaar, Lukas Zinger, Janna Hogenberg, Johannes en
Harjan en Alie Scholing, Marcel en Marjan vd West

Afwezig m.k.: Robert Hogelink, Judith Muysson, Jentyl Muysson, Martijn Schuur
Notulist: Patrick van Noort

1. Opening en agenda:
De voorzitter opent de vergadering. Agenda wordt vastgesteld. Voorzitter
Wilfred spreekt uit dat het goed voelt als bestuur om 15 gezinnen (31
personen) te zien op de jaarvergadering.

2. Ingekomen stukken mededelingen:
Geen ingekomen stukken en/of mededelingen

3. Notulen jaarvergadering 11-02-2022:
De notulen zijn niet in veelvoud gekopieerd. Piet Briggeman laat een kopie
rondgaan. Geen opmerkingen, tekstueel en inhoudelijk goedgekeurd.

4. Jaaroverzicht/jaarverslag 2022:
Wilfred neemt de aanwezigen mee door het jaarverslag over 2022. Geen op
en/of aanmerkingen.
Erwin Griemink merkt op dat hij zeer goede contacten heeft met Sinterklaas
en dat voor volgend jaar Sinterklaas bereid is om kinderen uit de buurt te
verblijden met zijn aanwezigheid. Dat aanbod gold al voor 2022, maar dat was
helaas wat kort dag om te regelen. Bestuur geeft aan dat het aanbod
aangenomen wordt en dat er in 2023 op teruggekomen wordt.
Er zijn nog 30KM stickers te verkrijgen bij het bestuur.

5. Financieel overzicht 2022:
De penningmeester licht de cijfers van de inkomsten en uitgaven kort toe en
de vergadering gaat akkoord met de uitleg.

6. Verslag kascommissie 2021 en benoeming kascommissie 2022:
De kascommissie bestaande uit Harjan Scholing en Cees Vos
complimenteerden de penningmeester met het duidelijke financieel verslag, er
zijn geen onvolkomenheden geconstateerd en verlenen de penningmeester
algehele decharge.
Harjan Scholing treedt af als lid van de kascommissie. Johannes Luurssen
biedt zich aan als vervangend lid kascommissie.Volgend jaar 2022-2023
bestaat de kascommissie uit Cees Vos en Johannes Luurssen.



7. Bestuursverkiezing:
Aftredend en niet herkiesbaar: Wilfred Leunge (Voorzitter)
Aftredend maar herkiesbaar Alies Doorten (Algemeen bestuurslid).
.
Aangezien Wilfred aftreedt als voorzitter en 6 jaar in het bestuur heeft gezeten
wordt er met een bloemetje afscheid genomen van Wilfred. Er hebben zich
geen nieuwe kandidaten aangemeld bij het bestuur. Er zijn 2 plaatsen vacant.
Astrid Gerdes volgt Wilfred op als voorzitter van de vereniging.

8. Activiteiten 2023:
De activiteitenkalender 2023 werd doorgenomen en door de vergadering
goedgekeurd.
De AED cursus die al lange tijd een wens is sinds we een AED in de buurt
hebben, wordt in maart georganiseerd. Vanuit de zaal komen detailvragen
over het gebruik van de AED. P. van Noort verwijst de aanwezigen naar de
nieuwe website waar een duidelijk stuk is opgenomen.
Klootschieten was niet opgenomen op de agenda van 2023 ivm weinig
opkomst in 2022. Erwin Griemink geeft aan dat Klootschieten wél leuk is en of
het niet weer op de agenda kan. Bestuur neemt dit in overweging.
Jans Briggeman geeft aan dat de geplande wandeltocht gepaard gaat met
leuke verhalen en dat het een aanrader is.
Janna Hogenberg vraagt waarom er een max aantal deelnemers bij sommige
activiteiten staat. Antwoord: dit heeft te maken met de voorkeur van de
aanbieder van een activiteit.
Als er leden zijn met ideeën voor andere activiteiten dan wil het bestuur hier
wel in ondersteunen. De initiatiefnemer moet het wel zelf gaan organiseren

9. Begroting 2022:
Geen opmerkingen. |Begroting wordt goedgekeurd door de vergadering.
P Briggeman meldt dat er een goed deel van het eigen vermogen van de
vereniging is gereserveerd voor de Lanijto van 2024. Dit zal dan ook de laatste
Lanijto worden.

10. Rondvraag en sluiting:
Mijnheer Tulner spreekt zijn complimenten uit naar het bestuur en het warme
ontvangst in de wijk. Wij danken heer Tulner.
Suggestie: wie zitten er in het bestuur op de website zetten. Is gedaan. Zie
www.dehennekampen.nl.
Er wordt gevraagd of er op het grasveld bij het volleybalveld wellicht
parkeerplaatsen gemaakt kunnen worden, omdat er nu op het gras wordt
geparkeerd en het heel modderig wordt. Antwoord: Bestuur heeft dit al eens
onder de aandacht gebracht bij de gemeente, maar gemeente wil dit niet.
Bestuur geeft aan om als burger een melding te maken via het burgerportaal
op de website van de gemeente.

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar inbreng en aanwezigheid en sluit
de vergadering om ongeveer 21.00 uur.

Patrick van Noort
secretaris

http://www.dehennekampen.nl

